
 

 

 

  

 

Region Hovedstadens trafikudvalg 

Att.: Jens Mandrup, formand for trafikudvalget 

 Dato: 27-01-2021 

Sagsnr: 13.05.16-A00-1-19 

 

 

 

Kære Jens Mandrup 

På vegne af Region Hovedstadens trafikudvalg modtog Frederiksberg Kommune den 30. oktober 

2020 en henvendelse fra dig angående en eventuel grendeling af linje 250S grundet en henven-

delse til jer fra Gladsaxe Kommune.  

Frederiksberg kommunes By- og Miljøudvalg har mandag den 11. januar 2021 behandlet sagen 

og Frederiksberg Kommune vurderer, at størstedelen af brugerne af 250S på Forum Station er 

skift mellem metroen og 250S. Dermed vil en deling af linje 250S kun have direkte konsekvenser 

for få Frederiksbergs borgere og busbetjeningen på Frederiksberg. 

På den baggrund har Frederiksberg Kommune ikke nogle indsigelser mod ændringen.  

  

Med venlig hilsen 

Ulrik Winge 

By- Kultur- og Miljødirektør 

https://www.frederiksberg.dk/kontakt  
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